
Zn: 0r.0002.6.2018 PRoToKÓL NR xxxvl/2018

zwyjazdowej sesji Rady Gogoy w Fałkowie
odbytej w dniach 05 - 06 lipca 2018 roku

Przewodniczqca Rady Gminy Anna Pluta w dniu 13 |ipca20l7 o godz. 6.00
. otworzyła obrady XXVI sesji Rady Gminy i na wstępie powitała radnych.

Stwierdziła ona, Że na stan Rady 15 radnych zgodnie zlistq obecności w obradach
uczestniczy 13 radnych w zwtązkuztymjest quorum do podejmowania prawomocnych
uchwał.

Lista obecności radnych stanowi zaŁącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząca Rady Gminy powitała:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewicz,
- Radcę Prawnego Urzędu Gminy Zygmunta Ptaka,
- Dyrektora PSP w Czermnie Mariannę GruŻynę Michalsk4,
- Księgową oŚwiaty Halinę Soboń,
- Księgową GOPS i Gminnej Biblioteki Bogumiłę ostrowską,
- Pracowników Urzędu Gminy oraz sołtysów.

Lista obecności stanowt zał.ączntknr 2 do niniejszego protokołu.

Wraz z Zaproszeniami przesłany został. proponowany porządek obrad Przewodnicząca
Rady Gminy zwróc1ła się o zgłaszanie zmian do tego porządku.

Porządek obrad stanowi zał4czntk nr 3 do protokołu.

W tym temacie głos zabrał. Wójt Gminy i zwroclł' się o wprowadzenie w pkt.10
porządku obrad sesji Wyrażenie opinii w sprawie Regulaminu dostarczania wody i
odprowadzęnia ścieków na terenie Gminy Fałków.

Następnie zwróclł' się on o wprowadzenie do porządku obrad sesji rozpatrzenie
projektów uchwał w sprawie:
- dopłat do grup taryfowych odbiorców usług wodoci4gowych oraz usług kana|tzacyjnych na
terenie Gminy Fałków,
- ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Fatków,

Rada Gminy jednogłoŚnieprzyjęta wnioskowane zmiany oraz porządek obrad w

następuj ącym brzmieniu
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Ptzyjęcie porządku obrad sesji.

3. Wyjazd doKarpacza.
4. Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami Rady Gminy.
5. Informacja o działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Fałkowie i Biblioteki

Publicznej w Czermnie.
6. Funkcjonowanie szkółna terenie Gminy w roku szkoln5rm 2017l20I8.
1. Sytuacja finansowa oświaty po I półroczu}}I8 roku.

8. Informacja dotycząca szkód wyrz4dzanych w uprawach przez dzlką zw|erzqę



9. Informacja na temat działalności Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej w

Fałkowie.
10. Analiza przedł.oŻottego projektu Regulaminu dpstarczania wody i odprowadzenta

ścieków na terenie Gminy Fałków.
11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zmianw budzecie Gminy Fałków na 2018 rok,

b) Zmtany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków nalata2018-2025,
c) zmiany uchwały Nr XX)V23812018 Rady Gminy w Fałkowte z dnia 28 grudnia

20t7 rokuw sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania problemów Alkoholowych oraz Przeciw dziaŁanta narkomanii w

Gminie Fałków naf)I8 rok,

d) przyjęciaGminnego Programu opieki nad Zabytkami Gminy Fałków na lata 201 8.

fofl,
e) prz11ęcla,,Kompleksowego Planu Rozwoju Szkół Gminy Fałków nalata2018-

2025",

f) dopłat do grup taryfowych odbiorców usług wodociągowych oraz ustug

kana|tzacy1nych na terenie Gminy Fałków'
g) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Fałków.

IL.Przyjazd do Scięgięn koło Karpacza.
13, Zwiedzanie Swi4tyni Wang.

1 4. P anoramiczny objazd Karpacza.
15. Sprawy róŻne i wolne wnioski.
16.Wyjazd do Szklarskiej Poręby t zwledzatlie Polany Jakuszyckiej i Wodospadu

Szklarskiego.
17 . Zw iedzanie Uzdrowiska Cieplice.
18. Powrót do Fałkowa.
19,Zakoficzenię obrad XXVI sesji Rady Gminy i powrót do Fałkowa.

Ad.pkt.3.
Uczestnicy obrad wynrszyli do Karpacza

Ad.pkt.4.
Informację o pracy Wójta w okresie od poprzedniej sesji Rady Gminy,która obyła się

w dniu 20 czerwca2Q18 roku do obecnej odczytał'aPodinspektor w Urzędzie Gminy ds.

orgarizacyjnych, kadrowych i obsługi organów Gminy Irena Łowicka.

Do pracy Wójta w omawianym okresie nię wniesiono żadnych uwag.

Informacja stanowi załączntknr 4 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.5.
W zwtązkuz nieobecnością na sesji pracownic bibliotek radniwraz z z,aproszeniamt

otrzyma|i materiały dotyczące tego punktu porządku obrad.

Przewodni czącaRady Gminy poinformowała o moŻIiwoŚci z$aszatia do protokołu pytań i
uwag dotyczącychtego tematu i zostaną one przekazanepracownikom bibliotek.

Radni nie zgłosili Żadnychpytń ani uwag do dziaŁa|ności bibliotek.



Informacja przygotow anaprzezpracowników bibliotek stanowi załącznik nr 5 do

protokofu.

Ad.pkt.ó.
Radni wtazzzaproszeniami otrz5rma|tprzygotowane prZęZ dyrektorki szkół nie

mogące uczestnl.czyc w obradach wyczerpląqcę informacje o funkcjonowaniu tych placówek

oświatowych w roku szkolnyrrr 2011l20I8

Jak poinformowała Przewodni cząca Rady Gminy p1tania czy nwag| dotyczące tego tematu

moina zg!.aszać do protokołu z sesji t zostaną one przekazane osobom do których są

skierowanę'
Informacje te pozostawiono bez uwag i stanowią kolejno zał'ączniktnr 6,7 i 8 do

niniejszego protokofu.

Ad.pkt.7.
Informację dotyczącąsytuacji finansowej oświaty po I półroczu2018 roku radni

rowniez otrzyma\i przed rozpoczęciem obrad.

W obradach uczestniczyła księgowa oświaty Halina Soboń w zwlązkuztym Przewodnicząca

Rady Gminy zwrócIł.asię do radnych o zg!.aszanie uwag bądźpyrandotyczących tego tematu.

W tymtemacie równieŻnlezgł'oszono żadnychuwag' informacjaprzygotowanaptzez

księgową oświaty stanowi zatącznlknr 9 do protokołu.

Ad.pkt.8.
W kolejnym punkcie obrad sesji głos zabrał.a Inspektor w Urzędzie Gminy Joanna

Dąbrowska.

Poinformowała ona' Że zgodnie zprzeplsami ustawy Prawo Łowieckie wnioski o

oszacowanie szkód, w t5'.rn rowtieŻo ustalenie wysokoŚci odszkodowania od dnia 1 kwietnia

2018 roku właściciel lub posiadacz gruntów rolnych składa do organu wykonawczego Gminy

właściwej ze w zg\ę du na miej s ce wystąpi eni a szko dy.

Kontpuując swoją wypowiedŹ Joanna Dąbrowska poinformował'a, Że w terminie od dnia 01

kwietnia bteŻącego roku do rzędu Gminy w Fałkowie wpłynęły ogółem 42 wntoskt z

powyiszego zakresu.

W przypadku 3 wniosków odbyły się wstępne oględziny szkód, w pozostałychprzypadkach

odbyły się szacowania ostatecznę nał'ącznąkwotę 928I,08 zł'.

Zgloszoneszkody zosta\y wyrządzoneprzęzdziki w większości przypadków dotyczyłyłąk

i pastwisk.

W nielicznychprz;padkach były to szkody w kukurydzy, ziemniakach,pszenŻycie i pszenicy

poinformowała Joanna Dąbrowska.

Na zakończenie udzieliła ona dodatkowych wyjaśnień i odpowiedziil.ana

omawianego tematu.

pytania dotyczące

Ad.pkt.9.
Kolejnym tematem obrad sesji była działalnośó Publicznego ZakJadu opieki

Zdrowotnej w Fałkowie w I półroczu 2018 roku.



Radni przed rozpoczęciem obrad otrzyma|i sprawozdanie przygotowafLe przez księgową

Publicznego Za|d'adl opieki Zdrowotnej w Fałkowie.

Kontynuując ten punkt PrzewodniczącaRady Gminy zwróclłaslę zzapsĄartiem czy są

uwagi bądź zapytania odnośnie tego temafu.

Radni nie wnieśli ządnychuwag do działalnościPZoZ w Fałkowie w I półroczu

bieżącego roku.

Sprawozdanie stanowi zał4czn|knr 10 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.10.
W tym punkcie porządku obrad przedstawiony został projekt Regulaminu dostarczanta

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Fałków przekazany Przewodniczącej Rady

Gminy w dniu II częrwca2O18 roku przezprzedsiębiorstwo wodociągowę oraz doręczony

Państwu Radn1m zmatenatami na dzisiejsz4 sesję.

W wyniku dokonanej ana|izy treści doręczonego projektu Regulaminu przez Radnych, Radni

stwierdzili, ze przedł.oŻona treŚć proj ektu Regulaminu j est cz1.teln a i zroz:vrniała i nie nasuwa

uwag.

W wyniku jawnego głosowania Radni jednogłośnie potwierdzl|l'przedł.oŻot.tątteśc projektu

Regulaminu' celem przekazanta go do opinii organowi regulującemu, którym jest Dyrektor

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Projekt Regulaminu stanowi załącznlknr 11 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.11.
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) Głos zabrał.a Skarbnik Gminy B o gumiła Wyciszkiew icz, ktor a zapoznał'a z

proponowanymt zmianami w budżecie Gminy na rok bteŻący.

Jak stwierd ziła sąto zmiaty w związku z decyzjąWojewody Swiętokrzyskiego z dnta

22.06.2018 roku zwiększającąplan dotacji celowych zprzeznaczeniem na w)posazenie szkół

w podręczniki i materiały edukacyjne.

Kolejna zmianaw budżecie podyktowana jest wnioskami dyrektorów szkół o Zm|any w

budżótach tych placówek.
W zwl'ękuztym, ze do proponowanych Zm|aflw budżecie nie zgloszono zadnych

uwag PrzewodniczącaRady Gminy odczytał'aprojekt uchwały w tej sprawie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednogłoŚnie podjęła Uchwałę Nr
xxxvy27412018 w sprawie zmianw bud:żecie Gminy Fałków na 201.8 roko która

stanowi za|ączniknr t2 do niniejszego protokołu.

b) Głos ponownie zabrał'aSkańnik Gminy i omówiła ZmIarLy w Prognozie Finansowej

Gminy Fałków orazudzte|iła wyjaśnien dotyczących tego tematu.

Projekt uchwały odcz7Ąał'a Przewodnicząca Rady Gminy Anna Pluta.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr
Xxxva275l2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków

na lata 2018-2025, która stanowi załączniknr 13 do protokołu.



c)W zwiqzku z Ęrm, Żewrazzzaproszeniami na obrady sesji radni otrzyma|i projekt kolejnej

uchwały Przewodni cząca Rady Gminy zwrócIł'a się z zapytarliem czy w tym temacie mają

plania bądż.uwagi.
Ponieważ do projektu uchwały nie zg!.oszono żadnych uwag Przewodnicząca Rady

Gminy zap o znaŁ a z ebr any ch z tr eś ctą te go proj ektu.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr
XXXvIl276/2018 w sprawie zmiany uchwaĘ Nr XX)V238|20L7 Rady Gminy w Fałkowie
z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w

Gminie Fałków na 2018 rok, która stanowi załączniknr |4 do niniejszego protokołu.

d) Projekt kolejnej uchwały omówiła Inspektor w lJrzędzie Gminy Dorota Anioł.

Poinformowała ona, ie zgodnie z przepisarrti ustawy o ochronie zabytków i opiece nad

zabytkarniWójt Gminy zobowiązany jest do sporządzeniana okres 4\at gminnego

programu opieki nad zabytkami.

Celem tego programu jest zaharrtowanie degradacji substancji zabytkowej i zachowanie

wartoŚciowych zasobów dztedzictwa kulturowego jak równięŻ kształtowanie atrakcyjnego

wizerunku Gminy Fałków.

Jak dalej poinformowała Dorota Anioł Gminny Program opieki nadZab5Ąkami na lata

2018-2021 uzyskał wymaganą prawęm pozytywną opinię Swiętokrzyskiego Woj ewódzkiego

KonserwatoraZabyków w Kielcach i podlega przyjęciuprzez Radę Gminy w Fałkowie.

Będ4c przy głosie Dorota Anioł wyjaśniła, ze podjęcie tej uchwały nie wywołuje

bezpośrednich skutków finansowych dla budzetu gminy w związkuztym nie okreŚla się

źr ó deł' finansowania te go Pro gramu.

Konkretnę działatliaprowadzone w kolejnych latach będą się odb5.wały w oparciu o

corocznieuchwalany budzet grriny w którym to zostaną zaplanowane stosowne kwoty dodała

Dorota Anioł
Wyp o wi ed ż' uzllp ełnlł. r adc a prawny Zy gmunt P tak' który wyj aś nił Że p otr zeb a

przyjęciatego Programu wynika równieiz możliwoŚci ubiegania się Gminy o środki z

funduszy unijnych narealtzację zadan określonych w tyrn Programie.

Następnie Przewodnicz4caRady Gminy odczytil'aprojekt uchwały w tej sprawie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
XXXYI.I27712018 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu opieki nadZabytkami
Gminy Fałków na|ata2018-2021,która stanowi za|ącznknr 15 do protokołu.

e) Projekt kolejnej uchwały radni otrzyna|iprzed obradami sesji w związkuztym odczytane

zostało uzasadnienie do projektu tej uchwały.

Uzasadnienie zawierainformację' ze ,,Kompleksowy Plan Rozwoju Szkół Gminy Fałków na

Lata2oI8-fo25,,jest to dokument między innyrni Zaw|ęraJący zŃ'oieniado podejmowania

przezGminę skoord1mowanych dział'ainarzeczrozwoju systemu edukacji na jej terenie.

Zawięra on również ocenę obecnej sytuacji szkolnictwa w Gminie i jednocześnie wskazuje

zał'oietiarozwojowe jak również określa zadania słuiące poprawie infrastruktury szkolnej a

'także jakości pracy szkoły pozytyr'vnie wpły"wających na efektyr'vnośó nauki uczniów.

Przyjęte w Ę,m Planie propozycje dział'ańmają w tęzu|tacieprzynieśc pozytywne zmiany w

systemie edukacji mlędzy innyni przy wykorzystaniu zewnętrznych środków finansowych w



tym równi e Ż po cho dzący ch z Regionalne go Pro gramu operacyj ne go Woj ewództwa

Świętokrzyskiego.
Zewzg|ędunawyłącznę właściwośÓ Rady Gminy w uchwaleniu Kompleksowego Planu

Rozwoju Szkół uzasadnione jest rozpatrzenie projektu tej uchwały.

Następnie glos zabrał. radny Piotr Gonerka' który poinformował. Że zapoznał się z

Kompleksowym Planem Rozwoju Szkół o którym jest mowa i nie widzi Żadnych

przeciwskazan aby został. on uchwalony na dzisiejszej sesji.

Wyjaśnień dotyczącychtego tematu udzie|tłrównież radcaprawny ZygmuntPtak,
który odpowiedział' tak;ze na plania radnych.

Proj ekt uchwały o dczytaŁa przewodni c ząca Rady Gminy Anna P luta.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
xXXvIl278/2018 w sprawie przyjęcia,, Kompleksowego Planu Rozwoju Sieci Szkół

Gminy Fałków na lata 2018-202ł,,która stanowi załączniknr 16 do niniejszego

protokołu.
f) Projekt kolejnej uchwały omówił radcaprawny Zygmunt Ptak, który poinformował ze

Gmina Fałków w dniu 12 marca2018 roku wystąpiła z wnioskiem do Dyrektora

Regionalne go Zarządu Gospodarki Wodnej Pństwowego Gospodarstwa Wodnego Wody

Polskie w Warszawie o zatwierdzente taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i
zbiorowego odprowadzenia ścieków.

Do tego wniosku został.a dołączona szczegół'owa kalkulacja cen i stawek opłat wynikających

zprzepisów w t1m zakresie.

Na mocy przepisów ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowynr odprowadzeniu

ścieków ustala się dopłatę do g.py taryfowej odbiorców usług wodociągowych oraz usług

kanaltzacyjnych poinformował Zygmunt Ptak

Następnie g!'os zabril.a Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewicz i poinformowałaŻe..

- ustala się dopłatę zbudietugniny do grup taryfowych odbiorców wodociągowych

( tj. gospodarstw domowych) w wysokości I,3f zł + YAT do każdego metra sześciennego

sprzedanej wody,
- ustala się dopłatę zbudżzetu grniny do grup taryfowych odbiorców usług kanalizacyjnych

( tj. wszystkich odbiorców odprowadzających ścieki kana|izaĄą) w wysokości7,86 zł+YAT
do kazdego metra sześciennęgo odprow adzonych ścieków.

Jak dalej poinformowała Skarbnik Gminy kwoty te nie będą obci4ŻaŁybudŻetu odbiorców

wody ani odprowadzĄących ścieki.

Na zakończenie Bogumiła Wyciszkiewicz iZygmuntPtak udzieliii dodatkowych wyjaśnień i
odpowiedzieli na pytania dotyczqce tego tematu.

Projekt uchwały w tej sprawle odczytała Anna Pluta Przewodnicząca Rady Gminy.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
XXXva279l2018 w sprawie dopłat do grup taryfowych odbiorców usług

wodociągowych oraz usług kanalizacyjnych na terenie Gminy Fałków, która stanowi

załączniknr 17 do protokołu.
g) Głos ponownie zabrał'radcaprawny ZygmuntPtak i omówił projekt kolejnej uchwały.

Poinformował on, ze stosownię do tręści ustawy z dtta 21 listopada 2008 roku o

pracownikach samorządowych wójt jest pracownikiem samorządow5zm zatrudnionym na

podstawie wyboru.



Na podstawie przepisów ustawy o samorządzie gminnym z dnla 8 marca 1990 roku do

wył'ącznĄkompetencji Rady Gminy na|eŻy ustalenie wynagrodzenia wójta w granicach

stawek miesięcznych określonychrozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018

roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych.

Biorąc pod uwagę okoliczności faktyczne i prawne podjęcie tej uchwały jest konieczne

poinformow ał r adca prawny Zy gmunt P tak.

Będąc przy głosie ZygmntPtak poinformował, Żepoprzednia uchwała w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Wójta Gminy zostil'apodjęta podczas obrad sesji w dniu 30 grudnia 2015

roku.

W związku ze zmianą stawek wyrragrodzenia wprow adzonych od 1 lipca 201 8 roku

rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 roku konieczna jest zmiana

wynagrodzenia Wójta Gminy polegająca zazmniĄszeniu tego wynagrodzenia poinformował

Zygmunt Ptak.

W zwlązkuzwyzej cytowanyrrr rozporządzeniem od dnia 1 lipca 2018 roku wynagrodzenie

Wójta Gminy w wymiarze miesięcznylrr będzie:

- wynagrod zentę zasadniczę w wysokości 4.7 00 zł'oty ch brutto,

- dodatek funkcyjny w)moszący 1.900 złotych brutto,
. dodatek specjalny w wysokości  }ońŁącznej kwoty tj.2.640 złotychbrutto,

- dodatek stażowy w wysokoś ci 2Ooń wynagrodzenia zasadni czego wynoszący 940 złotych

brutto,
Na zakończenie tego tematu radcaprawny ZygmuntPtak udzielił dodatkowych wyjaśnień

oraz odpowiedztał' na pytania radnych dotyczące omawianego projektu uchwały.

Następnie g!'os zabrał.a Przewodn|czącaRady Gminy t odczfał'aprojekt uchwały.

Rada Gminy w obecnoŚci 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr
xxxvl/280/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Fałkówo która

stanowi za|ączniknr 18 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.12.
Realizując kolejny punkt porządku uczestnicy sesji wraz zprzewodnikiem przejechali

do Ścięgien koło Karpacza gdziemogli podziwtać widoki na okoliczne góry.

Ad.pkt.l3
Następnie uczestnicy sesji zwiedzili Swiątynię Wang znajil4ącą się w Karpaczu

Górnym.

Ad.pkt.14.
Kolejnym punktem obrad sesji był panoramiczny objazdKarpaczawraz Z

przewodnikiem.
Uczestnicy sesji zobaczyli miejsca anomalii grawitacji' skocznię narciarską, Zaporę na

Łomnicy, Dziki Wodospad, wyciągi narciarskie orazwystawę skał i minerałów Karkonoszy_

Skarby Zięmi Juna.

Następnie PrzewodniczącaRady Gminy ogłosiła przęrwę w obradach do dnia

06.07.2018 .



Ad.pkt.15.
Wznawia1ąc obrady w dniu 6 lipca 2018 roku Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła

głosu radcy prawnemu Urzędu Gminy Zygmuntowi Ptakowi.

Poinformował on o skierowanym do Rady Gminy piśmie Pani Karoliny Pawlik zam. Skómice

ul. Czermińska 3,Ą.

Pismo zawieraprośbę o rozwlązanie problemu dotyczącego niewłaściwej pracy

przepompowni Ścieków na trasie sieci kanalizacyjnej.

Jak dalej poinformow ał' Zygmunt Ptak ana\iza zgtomadzonej dokumentacji związanej z pracą

tego,Nządzenia potwietdza zal<ł'ócenia w jego pracy.

Przyczynąwydostawania się Ścieków było zatrzymanle się pracy pompy na skutek spadku

wymaganego napięcia w sieci elektrycznej zasIlającej pompy natomiast w inn5rm przypadku

do części roboczĄ pompy dostały się części stałe i rtierozpltszcza|ne w ściekach co

spowodowało zablokowanie pompy.

Będąc przy głosie ZygmxfiPtak poinformował, Ze Sprawa utrzymaniawłaściwego napięcia w

si eci energ ety cznĄ zo stał'a ptzekaz ana do P GE w P io trkowi e Trybunal skim.

Stan techni czny urządzenia oruz jego poprawnoś ć dziil.ania po zbadaniul przez rzeczoznawcę

z zafuesuprojektowania tego urządzeniawykazał' Żę nie ma potrzeby przebudowy czy teŻ

modemizacji do czasu jego wyeksploatowania'

Na zakończęnie radcaprawny poinformował., ze jak wynika z dokonanych ustalęń problem

nie tkwi w urządzeniu ale w przyczynach zewnętrznych.

Ad.pkt.16.
Uczestnicy obrad przejechaIt do Szklarskiej Poręby, gdzie udali się na punkt

widokowy ZaI<r ęt Smi erci.

Ponadto zwiędz1lirównteŻ Polanę Jakuszycką, widoki na Góry Izerskie i skorzystali z

przejścia na stronę czeską.

Następnie przejechano w okolice Wodospadu Szklarskiego.

Ad.pkt.17.
Kolejnym punktem obrad było zwiedzanteUzdrowiska Cieplice, zwiedzono Park

Norweski, ParkZdrojowy oraz deptak i Plac Piastowski.,

Ad.pkt.18.
Uczestnicy obrad udali się w drogę powrotną do Fałkowa.

Ad.pkt.19.
Przewodni czącaRady Gminy podziękowała wszystkim zaldział i zanknęł.a obrady

XXXU sesji Rady Gminy.
Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:
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